معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية

VACANCY	Joi	В
		_
	A leading company in UAE is seeking to recruit the following	
	A reading company in CAL is seeking to recruit the following	·-
	Diving Traine	r
	Qty:	7
		_
	Job descriptio	<u> </u>
	Report to association through the team leader.	
	Train army member the underwater diving everyone within his capacity.	
	Working for 45 hours weekly in addition to working sometimes during the weekends. To be adapter to work in different work and weather circumstances in UAE during the whole year.	
	Training army members the following:	
4 0 4 0 4	h	\neg
	<u> </u>	-
		_
9 0 9 0 0		_
	Arranging Risk assessment of Diving activity.	_
	Keeping himself fit.	

	Observe and evaluate the Swimming and diving training results.	-
	Improve the diving activities after the result evaluation.	-
	Be aware of all the emergency procedures.	-
	Do the admin work of the challenge activity	-
	Do any other related tasks come from the higher management in association	-
	Qualification	ions:
	Dive Master Certificate from PADI/ or any equal qualification.	-
	Fluent in English	-
		74
	Only qualified candidates are required to send their CVs	s to:
	edu@targetjo.	.com
		-
- جميع الماعلانات - بقس	حظة هامة	مدا،
	شرها كما تردنا من المشركات المعلنة او من المواقع الماخبارية دون تحمل اى مسؤولية	ننش
ب ساهه)	تابعة اخر الماهلانات اولما باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الماهلانات وبشكل مستمر كل نصف	(لم
	ть пог	TIO
	TARGE	130
	وا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات المتوظيف الى بريدكم الالكتروني مباشرة	ادعه
	اوه القلالقائك للاشتارات مملك للنبش جهيع المداهات المتوسيف التي جريدهم الماستدر والتي مجاسرات	